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Referat af årsmøde i Københavns Kommuneforening d. 29. januar 
2017 
	

1) Velkomst	v.	bestyrelsesforperson	Martin	Boserup.		
	

2) Valg	af	dirigent	–	bestyrelsen	indstiller	Qasam	N.	Ahmed.	Årsmødet	godkender	dirigenten.	
	

3) Valg	af	stemmetællere	–	Ida	Scheibye-Alsing,	Saxe	Wagner,	Adam	Lajtoch-Rosschou	og	Katinka	
Haxthausen	vælges	som	stemmetællere.		
	

4) Valg	af	referent	–	Mathilde	Hougaard	Boesen	vælges	som	referent.	
		

5) Godkendelse	af	dagsorden.	Det	indvendes,	at	punkterne	’kropsøvelser’	og	’Uffes	inputs	rykkes	til	
’evt.’,	da	de	er	kommet	sent	ind	i	programmet,	og	at	der	efter	den	seneste	tids	Facebookdebat	er	
et	stort	talepres	og	ønske	om	meget	tid	til	debat.	Det	indvendes,	at	der	er	en	mening	med	
øvelserne	–	at	få	luft	og	at	de	i	øvrigt	har	været	planlagt	længe.		
Dagsorden	godkendes	med	den	tilføjelse,	at	årsmødet	afgør,	når	vi	når	til	punktet	om	
’kropsøvelser’	og	Uffes	inputs,	hvorvidt	der	er	behov	for	at	gennemføre	punkterne	med	det	samme	
eller	om	punkterne	rykkes	til	’Eventuelt’.		
	

6) Formalia.	Dirigenten	fastslår	at	mødet	overholder	formalia.		
	

7) Bestyrelsens	beretning.	Bestyrelsen	aflægger	beretning	v.	forperson	Martin	Boserup.		

Derudover	har	Theis	Krarup	Hansen	og	Per	Zimmerman	fra	bestyrelsen	bedt	om	ordet	til	en	
mundtlig	tilføjelse	til	beretningen	som	mindretalsudtalelse,	idet	de	ikke	mener,	at	det	er	en	
beretning	fra	en	samlet	bestyrelse.		
Theis	Krarup	Hansen	og	Per	Zimmerman	indstiller,	at	årsmødet	ikke	godkender	bestyrelsens	
beretning1.	
Beretningen	diskuteres,	og	efter	ønske	fra	årsmødet	kommer	flere	medlemmer	af	bestyrelsen	på	
banen	med	deres	oplevelser	af	det	forgange	år	i	bestyrelsen.	Flere	medlemmer	af	bestyrelsen	
bakker	op	om	den	officielt	udsendte	beretning,	og	indstiller,	at	årsmødet	godkender	beretningen.	
Det	indvendes,	at	Theis	og	Per	har	haft	mulighed	for	at	komme	med	kommentarer	til	beretningen,	
inden	den	blev	udsendt,	men	at	de	ikke	har	ment,	at	det	ville	nytte.		
En	årsmødedeltager	indvender,	at	der	generelt	fremover	kunne	være	brug	for	større	armslængde	
mellem	bestyrelse	og	arrangører	af	årsmødet,	og	håber	at	den	kommende	bestyrelse	vil	tage	dén	
opfordring	med	videre.		

Årsmødet	skrider	til	afstemning.		

Bestyrelsens	beretning	er	godkendt.		

8) Fremlæggelse	af	regnskab.	Bestyrelsen	v.	Martin	Boserup	fremlægger	regnskab.	Overordnet	
konklusion	er,	at	der	er	styr	på	økonomien	og	at	der	er	overskud.	Ingen	spørgsmål	til	regnskabet.		

																																																													
1	Theis	Krarup	Hansen	og	Per	Zimmermans	beretning	udsendes	samme	med	referatet	
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Forsamlingen	godkender	regnskabet.		
	

9) Fremlæggelse	af	budget	for	2017.	Martin	Boserup	og	Karen	Maria	fremlægger	budgettet	for	næste	
år	og	opfordrer	folk	til	at	komme	med	kommentarer	til	budgettet	til	den	nye	bestyrelse.		
Kommentar	om	dårlig	kommunikation	mellem	KV17-udvalget,	der	gør,	at	udvalgets	skøn	ikke	er	
nået	bestyrelsen.	Nilas	Bay-Foged	kommenterer,	at	økonomi	er	en	udfordring	for	alle,	et	fokus	for	
hovedbestyrelsen	og	at	vi	skal	blive	bedre	til	at	vidensdele	på	tværs	af	organisatoriske	lag.				
	

10) Kropsøvelser	v.	Else	Kromann.	Dirigenten	fastholder,	at	vi	gennemfører	kropsøvelser.	Det	
indvendes,	at	dagsordenen	ikke	kan	nås	inden	for	tidsrammen,	og	dirigenten	opfordrer	til,	at	
forsamlingen	bliver	lidt	længere,	så	alle	punkter	nås.		
	

11) Uffe	Elbæk	kommer	med	inspirerende	inputs		
	

12) Behandling	af	vedtægtsændringsforslag		
Theis	Krarup	Hansen	trækker	begge	sine	vedtægtsændringsforslag	og	opfordrer	resten	af	
forslagsstillere	til	også	at	trække	deres	forslag,	idet	han	finder,	at	forslagene	til	nye	vedtægter	
indeholder	for	mange	fejl	og	ikke	er	gennemarbejdede	nok.				

Martin	Boserup	fremlægger	rettelser	til	de	i	forvejen	fremsendte	vedtægtsændringsforslag.	
Diskussion	om,	hvorvidt	der	skal	gøres	indsigelse	imod,	at	disse	forslag	skal	behandles,	idet	de	er	–	
som	der	er	gjort	opmærksom	på	i	udsendelse	–	indsendt	for	sent.	Indsigelsen	opretholdes	og	
forsamlingen	skal	stemme	om,	hvorvidt	forslagene	skal	være	gyldige.		

54	for	at	forslagene	skal	kunne	stemmes	om.	31	imod	at	forslagene	skulle	erklæres	ugyldige.		

Forslagene	behandles:		

• Martin	motiverer	§8	og	§9,	hvorvidt	indkaldelse	til	årsmøde	skal	ske	igennem	
medlemslisten	eller	igennem	medlemssystemet,	som	tilfældet	er	nu.		
Forslag	er	vedtaget.	

• Martin	motiverer,	om	hvorvidt	bestyrelsen	skal	underlægges	et	generalforsamlingsbestemt	
budget	(medlemsdrevet	budget).	Bestyrelsen	anbefaler,	at	man	stemmer	for.		
Forslag	vedtaget.		

• Martin	Boserup	motiverer	forslag	om	digital	afstemning:	Skal	digital	afstemning	være	mulig	
for	tilstedeværende	eller	kun	for	ikke-fremmødte.		
Efter	diskussion	trækkes	forslaget.		

• Martin	Boserup	motiverer	forslag	om,	at	suppleanterne	har	lov	til	at	deltage	i	møder	med	
taleret.	
Forslaget	vedtaget.		

• Martin	motiverer	forslag	om,	at	skal-vedtægter	fra	Landsmødet	skal	implementeres	via	
ekstraordinært	årsmøde.	Forslag	vedtaget.		

• Forslag	om	hvor	pengene	går	hen,	hvis	kommuneforeningen	opløses	–	UDGÅR	
• Martin	Boserup	motiverer	forslag	om	bestyrelsens	sammensætning	–	forslaget	udgår.			
• Forslag	om	bestyrelsen	selv	konstituerer	sig	eller	om	forpersonen	vælges	direkte	på	

årsmødet.		
Der	stemmes	om,	hvorvidt	bestyrelsen	konstituerer	sig	selv.	Forslaget	vedtages.		
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Der	stemmes	om	de	samlede	ændringer	–	57	stemmer	for,	24	imod,	14	blanke.	Da	der	kræves	2/3-
dele	flertal,	er	vedtægtsændringerne	faldet.		
	

På	grund	af	tidsmangel	stemmes	der	om,	hvorvidt	generalforsamlingen	ønsker	at	bytte	om	på	rækkefølgen	
på	hhv.	medlemsforslag	og	bestyrelsesvalg.	Forslaget	vedtages,	således	at	der	nu	foretages	valg	til	
bestyrelsen.		

	

13) Der	skrides	til	valg	af	bestyrelse.	Der	skal	vælges	7	bestyrelsesmedlemmer	og	2	suppleanter.	
Morten	Thygesen,	Ida	Rask	og	Per	Zimmerman	ønsker	at	trække	sig.	Følgende	stiller	op	til	
bestyrelsen:	
	 -	Trine	Hertz	
	 -	Rikke	Schlosser	
	 -	Ida	Lidell	
	 -	Ulla	Berghagen	
	 -	Niels-Simon	Larsen	
	 -	Theis	Krarup	Hansen	
	 -	Fabrizio	d’Ottone	
	 -	Christian	Melsen	
	 -	Magnus	Harald	Haslebo	
	 -	Vilhelm	Stamp	Nordahl	Møller	
	 -	Martin	Boserup	
	
Valget	til	bestyrelse	faldt	således	(markeret	med	grønt	er	valgt,	gul	er	suppleanter):	
	
Navn	 Stemmeantal	

Ida	Lidell	 56	

Ulla	Berghagen	 55	

Trine	Hertz	 51	

Magnus	Harald	Haslebo	 49	

Christian	Melsen	 48	

Vilhelm	Stamp	Nordahl	Møller	 45	

Martin	Boserup	 41	

Fabrizio	d’Ottone2	 23	

Theis	Krarup	Hansen	 20	

Rikke	Schlosser	 9	

Niels-Simon	Larsen	 9	

	

	

																																																													
2	Fabrizio	d’Ottone	ønsker	at	trække	sig	som	suppleant,	og	i	stedet	indtræder	Rikke	Schlosser.		
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14) Behandling	af	forslag	fra	medlemmerne	
	 -	Forslag	om	at	bestyrelsen	pålægges	at	nedsætte	et	’ORLA’-team,	der	gennem	
	 organisatoriske	laboratorier	skal	kunne	fremsætte	forslag	om	en	ny	organisering	af	
	 kommuneforeningen	i	2018.	Forslaget	er	forkastet.		
	
	 -	Der	bliver	stemt	om,	hvorvidt	de	næste	to	forslag	(forslag	om	kandidatliste	og	
	 forslag	om	spidskandidater	angående	opstillingen	af	kandidater	til	KV17,	skal	
	 behandles	i	dag.	Hvis	ikke	bliver	forslagene	bliver	behandlet	i	dag,	opfordres	den	nye	
	 bestyrelse	til	at	gøre	det	muligt	at	stemme	om	på	et	senere	tidspunkt.			
	 Forslaget	er	forkastet	og	de	to	forslag	behandles	ikke.		
	

15) Valg	af	revisorer:	Kristoffer	Glavind	vælges	som	revisor.		
	

Tak	for	i	dag	J		

	

	

	

	

	

	


